
ПРОТОКОЛ №2 
засідання координаційної ради з 

питань внутрішньо переміщених осіб у Кривому Розі

15.07.2025
14.00

м. Кривий Ріг
пл. Молодіжна, і
Виконком Криворізької міської ради 
каб. 139

Присутні: за списком - 15 осіб, з яких 14 членів координаційної ради з питань 
ВПО, з них 5 осіб- онлайн.

Запрошені: директор Криворізького міського центру соціальних служб Павло 
Дабіжа.

Черга денна:
1. Організація надання соціальних послуг внутрішньо переміщеним особам у 

комунальних установах соціальної сфери.
2. Обговорення питання працевлаштування внутрішньо переміщених осіб
3. Інформування про хід реалізації у місті Кривому Розі вирішення житлових 

питань внутрішньо переміщених осіб.
4. Огляд нового в законодавстві:
- Виплата державних допомог з 01.07.2025;
- Комплексна державна підтримка родин з дітьми;
Зміни до Закону України «Про соціальні послуги»:
- Перехід з комунальних установ до комунальних некомерційних підприємств:
- Обов’язкова реєстрація надавачів соціальних послуг (всіх форм власності) до 

Реєстру надавачів та отримувачів соціальних послуг, а також відповідальнісгь за 
невнесення до Реєстру даних про надавачів соціальних послуг;

- Звільнення надавачів всіх соціальних послуг від сплати ПДВ.

СЛУХАЛИ:

Костянтина Бслікова, голову координаційної ради, який привітав та ознайомив 
присутніх з порядком денним засідання та основними напрямками роботи в місті з 
внутрішньо переміщеними особами, навівши основні статистичні дані.

ВИСТУПИЛИ:

Юлія Кулик - начальник відділу соціально-трудових відносин управління 
соціальних питань департаменту соціальної полі гики виконкому Криворізької м.ської 
ради, яка проінформувала про стан надання соціальних послуг особам похилого віку 
та особам інвалідністю 12 (дванадцятьма) підзвітними департаменту соціальної
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політики виконкому Криворізької міської ради комунальними установами. 
Акцентувала увагу, що жодна з установ не припинила свою діяльність під час війни. 
А також розповіла про співпрацю з міжнародними партнерами в напряму покращення 
якості надання соціальних послуг зазначеним категоріям населення.

Зазначала про запровадження державою низки експериментальних проектів, а 
саме: з формування комплексної послуги життєстійкості, підтриманого проживання 
тощо. Учасником зазначених експериментальних проектів у м. Кривий Ріг є 
ГО «СПРАВЖНЯ НАДІЯ» (послуги надаються за адресою: вул. Славна, 6).

Співдоповідач з даного питання - Павло Дабіжа - директор Криворізького 
міського центру соціальних служб, який розповів присутнім, що наприкінці липня 2025 
року відбудеться відкриття Криворізьким центром соціальних служб ще двох Центрів 
Життєстійкості за адресами: вул. Криворіжсталі, 52 («Народний Дім») та вул. 
Володимира Великого, 34Б (колишня школа №14). Реалізація цих проектів стала 
можливою за фінансової допомоги підтримки UNICEF.

ВИРІШИЛИ:
1. Інформацію доповідачів прийняти до відома.
2. Департаменту соціальної політки виконкому Криворізької міської ради:
2.1 . Запросити до участі у наступному засіданні координаційної ради Максима 

Фетісова, голову ГО “СПРАВЖНЯ НАДІЯ”;
2.2 Організувати для членів координаційної ради робочу виїзну зустріч в Центр 

Життєстійкості за адресою: вул. Славна, 6.

Термін виконання: до 01 серпня 2025 року.

3. Департаменту соціальної політки виконкому Криворізької міської ради спільно 
з Криворізьким міським центром соціальних служб організувати за участі членів 
координаційної ради ознайомчий екскурс до Центру життєстійкості за адресою: вул. 
Криворіжсталі, 52 (“Народний Дім”).

Термін виконання: до 01 вересня 2025 року.

ГОЛОСУВАЛИ: «За» - 15, «Проти» - 0, «Утримались» - 0.

2. Лариса Шевченко - директор Криворізької філії Дніпропетровського 
обласного центру зайнятості, яка проінформувала присутніх про державні програми з 
працевлаштування, професійного навчання/перенавчання, які на сьогодні 
реалізуються через Центри зайнятості й мають на меіі підтримати внутрішньо 
переміщених осіб та сприяти їх економічній самостійності.

ВИРІШИЛИ: інформацію доповідача прийняти до відома.



ГОЛОСУВАЛИ: «За» - 15, «Проти» - 0, «У тримались» - 0.

3. Інеса Благун - директор департаменту соціальної політики виконком) 
Криворізької міської ради, секретар координаційної ради, яка довела до відома членів 
координаційної ради стан реалізації Меморандумів про співпрацю між Українським 
фондом соціальних інвестицій та Криворізькою міською радою по створенню 
тимчасового житла за адресами: вул. Кропивницького, 63А (39 квартир) та вул. Олега 
Антонова (64 квартири).

Повідомила, що в місті розпочато реалізацію іншого проекту на задоволення потреб 
ВПО у житлі. Проект реалізується БО "Парафіяльний БФ “Карітас” за фінансової 
підтримки УВКБ ООН. Проектом передбачено проведення ремонту/реконструкції 7 (семи) 
приміщень комунальної власності міста під квартири ВПО.

ВИРІШИЛИ: Інформацію доповідача прийняти до відома.

ГОЛОСУВАЛИ: «За» - 15, «Проти» - 0, «У тримались» - 0.

4. Інеса Благун - директор департаменту соціальної політики виконкому 
Криворізької міської ради, секретар координаційної ради, яка ознайомила присутніх 
з низкою змін в законодавстві, які стосуються у тому числі й ВПО.

ВИРІШИЛИ:
1. Інформацію доповідача прийняти до відома.
2. Департаменту соціальної політки виконкому Криворізької міської ради спільно 

з управліннями праці та соціального захисту населення виконкомів районних у місті 
рад активізувати роз'яснювальну роботу серед внутрішньо переміщених осіб щодо 
прийнятих змін в законодавстві.

Термін виконання: постііїно

ГОЛОСУВАЛИ: «За» - 15, «Проти» - 0, «У тримались» - 0.


